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  ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MARGINEA 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 14 decembrie 2023, în şedinţa extraordinară de îndată a Consiliului local al 

comunei Marginea, judeţul Suceava 
 

 Consiliul local al comunei Marginea a fost convocat în şedinţă extraordinară de îndată prin 
Dispoziţia primarului comunei Marginea nr.383 din 12.12.2023. 
 Domnul viceprimar Hînțar Gavriluță precizează că domnul primar Lazar Gheorghe lipsește motivat 
și le mulțumește consilierilor pentru prezență. 
 La ședință participă domnul Joltea Vasilică –Șef birou financiar-contabil. 
 Domnul consilier Magopăț Gheorghe, decanul de vârstă, arată că la ședința sunt prezenți 14 
consilieri, dintr-un total de 17 convocați, iar ședința este legal constituită; lipsesc domnii: Grigorean 
Marcel, Boicu Danuț și Vicol Marius; roagă colegii să propună un președinte de ședință. 

Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, 
juridică şi de disciplină aprobă proiectul și recomandă consiliului să voteze proiectul în forma 
prezentată de inițiator. 
 Domnul consilier Grigorean Constantin îl propune de domnul Hanțari Gheorghiță ca președinte de 
ședință pentru luna decembrie 2023. 
 Se supune la vot propunerea. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Magopăț Gheorghe, Curea Iliuță, Grigorean 
Constantin, Onufrei Ioan, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu Mircea, Lungu Florin, 
Nichitean Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță).Împotrivă=0; Abțineri=1 (Hanțari Gheorghiță) 
Hotărârea nr.90. 
 Domnul Hanțari Gheorghiță le mulțumește colegilor; dă cuvântul domnului viceprimar Hînțar 
Gavriluță să prezinte următoarea ordine de zi a ședinței: 
 1.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.341 din 11.12.2023 privind alegerea președintelui de 
ședință. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină. 
 2.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.344 din 11.12.2023 privind rectificarea bugetului local al 
comunei Marginea pe anul 2023. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 

Aviz comisie: Aviz comisie: Comisiei pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia 
mediului şi turism. 
 3.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.407 din 11.12.2023 privind aprobarea Soluțiilor tehnice 
avizate în Comisia CTE –a SC Delgaz Grid SA în vederea extinderii rețelelor electrice în UAT comuna 
Marginea, judeţul Suceava. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 

Aviz comisie: Comisiei pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 
turism. 

Se supune la vot ordinea de zi. 
Voturi pentru=14 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Magopăț Gheorghe, Curea Iliuță, Grigorean 

Constantin, Onufrei Ioan, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu Mircea, Lungu Florin, 
Nichitean Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Ordine de zi aprobată. 

Onciul Adrian-Valentin, secretar general al comunei, se adresează doamnei/domnilor consilieri 
locali cu solicitarea ca aceștia să comunice dacă au sesizat existența vreunui potențial conflict de 
interese/incompatibilitate cu privire la proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței 
extraordinare de îndată din data de 14 decembrie 2023?-nu este cazul. 

Punctul nr.2:  
 Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.344 din 11.12.2023 privind rectificarea bugetului local al 
comunei Marginea pe anul 2023. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, 
protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze proiectul în forma 
prezentată de inițiator. 
 DISCUȚII: 
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 1.consilier Lungu Florin: suma repartizată liceului este foarte mare în comparație cu cea alocată 
pentru restul școlilor; dorește explicații; 
 -contabil Joltea Vasilică: aceste sume au fost repartizate conform solicitărilor formulate de către 
reprezentanții școlilor; 
 2.consilier Curea Iliuță: din ce cauză este așa o diferență? 
 -contabil Joltea Vasilică: numărul de elevi de la școlile generale din comună este mult mai mic față 
de elevii de la liceu; 
 3.consilier Hrițcan Iliana: solicită să fie prezentate adresele școlilor; 
 -contabil Joltea Vasilică: Liceul tehnologic Marginea a solicitat alocarea sumei de 35.000 lei-
decontare cheltuieli materiale navetă cadre și transport elevi precum și a sumei de 22.000 lei- primă 
de instalare cadre didactice; 
 Se supune la vot proiectul. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Magopăț Gheorghe, Curea Iliuță, Grigorean 
Constantin, Onufrei Ioan, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu Mircea, Nichitean Vasile-
Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=1(Lungu Florin). 
Hotărârea nr.91. 

Punctul nr.3: 
 Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.407 din 11.12.2023 privind aprobarea Soluțiilor tehnice 
avizate în Comisia CTE –a SC Delgaz Grid SA în vederea extinderii rețelelor electrice în UAT comuna 
Marginea, judeţul Suceava. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, 
protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze proiectul în forma 
prezentată de inițiator. 
 DISCUȚII: 
 -viceprimar Hînțar Gavriluță: am primit o adresă din partea SC Delgaz Grid SA de aprobare a 
proiectelor, cu acceptul nostru de a participa cu partea nostră de cofinanțare; 
 2.consilier Curea Iliuță: ceea ce a solicitat societatea este legal?din ce cauză noi acordăm cu titlu 
gratuit terenurile și acum partea noastră de cofinanțare este de 50%?se va abține de la vot; 
 3.consilier Onufrei Ioan: în ce bază s-a formulat această solicitare? 
 -viceprimar Hînțar Gavriluță: solicitarea a fost formulată în conformitate cu prevederile art.13 din 
ordinul ANRE nr.36/2019 –Metodologia pentru evaluarea consițiilor de finanțare a investițiilor pentru 
electrificarea localităților ori pentru extinderea rețelelor de distrubuție a energiei electrice; 
 4.consilier Hrițcan Iliana: dacă noi am solicitat extinderea nu înseamnă că ne-am asumat niște 
riscuri financiare? 
 -viceprimar Hînțar Gavriluță: suntem localitatea cea mai favorizată din județ în ceea ce privește 
extinderea rețelelor electrice; 
 5.consilier Nichitean Dumitru: extinderile anterioare au fost suportate din bugetul local; între timp, 
legea a fost modificată, iar SC Delgaz Grid SA în urma unui punctaj efectuat în teritoriu stabilește 
finanțarea; este un procent foarte bun, deoarece în zonele în care dorim extinderea rețelei nu avem 
locuințe suficiente; 
 -consilier Curea Iliuță: SC Delgaz Grid SA ar putea fi obligată în instanță să suporte în totalitate 
cheltuielile legate de extindere; 
 -consilier Onufrei Ioan: consideră investiția ca fiind extraordinar de bună pentru comună; 
 6.consilier Gheliuc Vasile: este un proiect care prevede o cofinanțare și este foarte bun; 
 Se supune la vot proiectul. 

Voturi pentru=14 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Magopăț Gheorghe, Curea Iliuță, Grigorean 
Constantin, Onufrei Ioan, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu Mircea, Lungu Florin,  
Nichitean Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Hotărârea nr.92. 
 Domnul consilier Hanțari Gheorghiță, președintele de ședință, arată că toate punctele de pe 
ordinea de zi au fost epuizate și declară închisă ședința extraordinară de îndat. 
 Drept pentru care am încheiat prezentul-proces verbal. 
 
 
 

   PREȘEDINTE,      Secretar general comună, 
     Gheorghiță HANȚARI                 Adrian-Valentin ONCIUL 

 
 


